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L'executiva del PDeCAT de Roses
també dimiteix en bloc
Entre els dotze integrants hi ha l'alcaldessa Montse Mindan

Ddg | Roses  01.09.2020 | 12:51

Continua el degoteig de baixes al PDeCAT i ara s'hi suma l'exectuvia local de Roses, que també ha
dimitat en bloc, tal com ahir ho va fer l'executiva de l'Alt Empordà. 

L'Executiva local de Roses, encapçalada per Lluís Espada i de la qual formen part dotze militants més,
enre els quals hi ha l'alcaldessa del municipi, Montse Mindan, ha estripat el carnet del Partit
Demòcrata. 

En un comunicat en el qual s'exposen els motius, argumenten que ha estat una decisió "llargament
meditada" que han pres veient "la deriva" que està prenent el partit "que no respecta els acords
presos en la darrera Assemblea Nacional

i en el Consell Nacional" celebrats el desembre del 2019 que van establir "transitar cap a Junts per
Catalunya". 

L'executiva qualifica d' "intolerable" la decisió del Partit Demòcrata de portar Junts als tribunals pel
control de les sigles i lamenten que no s'hagi avantposat el diàleg i que els associats no fossin
consultats al respecte.

En l'escrit, argumenten que el projecte polític de Junts aposta per la "suma de persones de diferent
procedència política i

professional" i consideren "fermament" que aquest és el "millor instrument". El comunicat es tanca
manifestant la "confiança i fidelitat en el lideratge del president Puigdemont". 

Aquestes baixes de la secció local arriben després que ahir també ho comuniqués l'executiva
comarcal del PDeCAT, encapçalada per Ferran Roquer. 

Més informació

Els Museus Dalí allarguen la temporada i estaran oberts fins al 4 d'octubre.

ERC demana abandonar les «batalletes» i els retrets entre els partits independentistes.

Aragonès urgeix el Govern central a aprovar un permís per a pares amb fills confinats.
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Temes relacionats: Montse Mindan PDECat Política

1. Un veí de Girona denuncia que una dona li posa
femta de malalts a la bústia

2. JxCat i ERC governaran junts a l´Ajuntament de
Girona: «Som un govern fort, ampli i estable»

3. Ara és l´hora del musclo

4. Científics alerten de l´augment de casos i del
risc de rebrot a Girona el cap de setmana

5. Salut farà a partir de dijous un cribratge massiu
a Salt per detectar contagis de Covid-19

6. El Ripollès, la comarca catalana amb la
velocitat de propagació més elevada

7. Comencen els treballs per al futur hotel de luxe
a la Casa Fages de Figueres

8. Desallotgen els treballadors d´una empresa d
´automoció de Maçanet per un incendi

9. Roba en un pis de Llançà i el detenen a Girona
per mostrar-se agressiu en un tren

10. Comença la temporada dels bolets al Ripollès,
amb bones perspectives

1. Bette Davis i Edward G. Robinson

2. EUA i la temptació tirànica

3. Chadwick Boseman

4. L´home de la teva vida

5. Timple, alma, sota, gristio... i tants d´altres

6. Sánchez anuncia que els propers pressupostos
«no seran excloents

7. La nova llei del teletreball cobrirà els qui facin
un 30% de la feina a distància

8. «Els ertos no poden ser només per a alguns
sectors, no podem abandonar ningú»

9. Desallotgen els treballadors d´una empresa d
´automoció de Maçanet per un incendi

10. Demanen la restauració del medalló de Cinto
Verdaguer
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Roses instal·larà noves càmeres
en els principals accessos i punts
conflictius
L'Ajuntament desplega la segona fase del projecte de videovigilància amb una partida
de 200.000 euros ?Es combinaran lectors de matrícules i sistemes de seguretat
ciutadana

Anna Font 01.09.2020 | 23:20

L'Ajuntament de Roses instal·larà noves
càmeres de seguretat en punts conflictius del
municipi i en els principals vials d'entrada i sortida
a la població i en urbanitzacions, i també inclou
lectors de matrícula per a vehicles. Es tracta del
desplegament de la segona fase del projecte de
videovigilància i comptarà amb una inversió de
200.000 euros.

Els sistemes es col·locaran en quinze punts de la
vila, tal com ha explicat el regidor de Seguretat,
Joan Plana. El desplegament estarà integrat per
dos tipus càmeres: les de videovigilància i les de trànsit. Aquestes darreres permetran disposar
d'informació actualitzada sobre l'estat del trànsit i es col·locaran en els principals accessos al
municipi. Plana, a més, recorda que també es poden utilitzar per a investigacions criminals. «Si per
exemple es produís un fet criminal en una urbanització, el lector de matrícules permetria acotar els
vehicles que han entrat i sortit de la zona», detalla el regidor. A més, a través d'una modificació de
crèdit, s'han inclòs 22.000 euros més per a l'adquisició d'un radar mòbil.

Les primeres càmeres de vigilància del trànsit es van instal·lar l'any 2016 a les urbanitzacions de Mas
Fumat i Mas Boscà, i progressivament s'ha anat estenent.

D'altra banda, l'Ajuntament també instal·larà càmeres de seguretat ciutadana en diversos punts on s'ha
detectat «indisciplina crònica», diu Plana.

Petició veïnal

Es col·locaran en zones com la plaça de Llevant, a l'encreuament entre el carrer Sant Elm i d'en Mairó
o al carrer Palmerola. Són punts on es produeixen problemes de civisme i convivència i que s'espera
combatre amb les càmeres. Tant a la plaça de Llevant com al carrer Sant Elm s'ha decidit instal·lar-hi
els sistemes de vigilància a petició de veïns i comerciants, ha explicat el cap de l'àrea de seguretat.

A Roses ja hi ha dotze punts amb càmeres de vigilància, un d'ells al port esportiu, i Joan Plana no dona
per tancat el desplegament amb aquesta segona fase que s'impulsarà properament.

Així mateix, l'Oficina Tècnica de la Policia Local de Roses ha renovat els equips informàtics i la sala de
control de càmeres de les seves dependències. Amb aquesta inversió, l'equipament es modernitza i
s'adapta a la digitalització que l'Àrea de Seguretat Ciutadana ha experimentat durant els darrers anys.
La inversió d'equipament també s'ha fet extensiva a la sala de control de càmeres de les dependències
policials. Es dona resposta així a la implementació de la segona fase del projecte de videovigilància
que s'està aplicant a la vila, el qual, gràcies al monitoratge d'accessos i principals vies, permet
disposar d'informació actualitzada sobre l'estat del trànsit les 24 hores del dia.

Els 200.000 euros per al projecte de càmeres s'obtindrà del romanent de tresoreria de l'any passat i es
va aprovar en el darrer ple municipal a través d'una modificació de crèdit. L'Ajuntament de Roses va
decidir no cedir els seus romanents de tresoreria a l'Estat, tal com demanava el Ministeri d'Hisenda,
que proposava que els consistoris cedissin voluntàriament un préstec a favor de l'Estat pel total dels
seus romanents. En aquest mateix decret també s'autoritza els consistoris a gastar el superàvit en
inversions financerament sostenibles, i és en aquest punt en el qual s'empara l'Ajuntament rosinc.

Més informació

Detingut després de segrestar i torturar durant dies a un home de 82 anys a la Vila.

L'alcalde de Fogars titlla els ecologistes de «sectaris» per qüestionar els treballs de la Tordera.

Palafrugell ajorna l'entrega de medalles d'honor per la COVID-19.
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risc de rebrot a Girona el cap de setmana

5. Salut farà a partir de dijous un cribratge massiu
a Salt per detectar contagis de Covid-19

6. El Ripollès, la comarca catalana amb la
velocitat de propagació més elevada

7. Comencen els treballs per al futur hotel de luxe
a la Casa Fages de Figueres

8. Desallotgen els treballadors d´una empresa d
´automoció de Maçanet per un incendi

9. Roba en un pis de Llançà i el detenen a Girona
per mostrar-se agressiu en un tren

10. Comença la temporada dels bolets al Ripollès,
amb bones perspectives

1. Bette Davis i Edward G. Robinson

2. EUA i la temptació tirànica

3. Chadwick Boseman

4. L´home de la teva vida
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6. Sánchez anuncia que els propers pressupostos
«no seran excloents

7. La nova llei del teletreball cobrirà els qui facin
un 30% de la feina a distància

8. «Els ertos no poden ser només per a alguns
sectors, no podem abandonar ningú»

9. Desallotgen els treballadors d´una empresa d
´automoció de Maçanet per un incendi

10. Demanen la restauració del medalló de Cinto
Verdaguer
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Roses instal·larà noves càmeres
en els principals accessos i punts
conflictius
L'Ajuntament desplega la segona fase del projecte de videovigilància amb una partida
de 200.000 euros ?Es combinaran lectors de matrícules i sistemes de seguretat
ciutadana

Anna Font 01.09.2020 | 23:20

L'Ajuntament de Roses instal·larà noves
càmeres de seguretat en punts conflictius del
municipi i en els principals vials d'entrada i sortida
a la població i en urbanitzacions, i també inclou
lectors de matrícula per a vehicles. Es tracta del
desplegament de la segona fase del projecte de
videovigilància i comptarà amb una inversió de
200.000 euros.

Els sistemes es col·locaran en quinze punts de la
vila, tal com ha explicat el regidor de Seguretat,
Joan Plana. El desplegament estarà integrat per
dos tipus càmeres: les de videovigilància i les de trànsit. Aquestes darreres permetran disposar
d'informació actualitzada sobre l'estat del trànsit i es col·locaran en els principals accessos al
municipi. Plana, a més, recorda que també es poden utilitzar per a investigacions criminals. «Si per
exemple es produís un fet criminal en una urbanització, el lector de matrícules permetria acotar els
vehicles que han entrat i sortit de la zona», detalla el regidor. A més, a través d'una modificació de
crèdit, s'han inclòs 22.000 euros més per a l'adquisició d'un radar mòbil.

Les primeres càmeres de vigilància del trànsit es van instal·lar l'any 2016 a les urbanitzacions de Mas
Fumat i Mas Boscà, i progressivament s'ha anat estenent.

D'altra banda, l'Ajuntament també instal·larà càmeres de seguretat ciutadana en diversos punts on s'ha
detectat «indisciplina crònica», diu Plana.

Petició veïnal

Es col·locaran en zones com la plaça de Llevant, a l'encreuament entre el carrer Sant Elm i d'en Mairó
o al carrer Palmerola. Són punts on es produeixen problemes de civisme i convivència i que s'espera
combatre amb les càmeres. Tant a la plaça de Llevant com al carrer Sant Elm s'ha decidit instal·lar-hi
els sistemes de vigilància a petició de veïns i comerciants, ha explicat el cap de l'àrea de seguretat.

A Roses ja hi ha dotze punts amb càmeres de vigilància, un d'ells al port esportiu, i Joan Plana no dona
per tancat el desplegament amb aquesta segona fase que s'impulsarà properament.

Així mateix, l'Oficina Tècnica de la Policia Local de Roses ha renovat els equips informàtics i la sala de
control de càmeres de les seves dependències. Amb aquesta inversió, l'equipament es modernitza i
s'adapta a la digitalització que l'Àrea de Seguretat Ciutadana ha experimentat durant els darrers anys.
La inversió d'equipament també s'ha fet extensiva a la sala de control de càmeres de les dependències
policials. Es dona resposta així a la implementació de la segona fase del projecte de videovigilància
que s'està aplicant a la vila, el qual, gràcies al monitoratge d'accessos i principals vies, permet
disposar d'informació actualitzada sobre l'estat del trànsit les 24 hores del dia.

Els 200.000 euros per al projecte de càmeres s'obtindrà del romanent de tresoreria de l'any passat i es
va aprovar en el darrer ple municipal a través d'una modificació de crèdit. L'Ajuntament de Roses va
decidir no cedir els seus romanents de tresoreria a l'Estat, tal com demanava el Ministeri d'Hisenda,
que proposava que els consistoris cedissin voluntàriament un préstec a favor de l'Estat pel total dels
seus romanents. En aquest mateix decret també s'autoritza els consistoris a gastar el superàvit en
inversions financerament sostenibles, i és en aquest punt en el qual s'empara l'Ajuntament rosinc.

Més informació

Detingut després de segrestar i torturar durant dies a un home de 82 anys a la Vila.

L'alcalde de Fogars titlla els ecologistes de «sectaris» per qüestionar els treballs de la Tordera.

Palafrugell ajorna l'entrega de medalles d'honor per la COVID-19.
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´automoció de Maçanet per un incendi
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Figueres

«Les Nits de l'Acústica han
generat prop de 200 llocs de
treball en un sector que està tocat
de mort»
El promotor Xavi Pascual afirma que «el Parc de les Aigües de Figueres ha estat una
sorpresa molt agradable, en tots els sentits»

SANTI COLL  31.08.2020 | 19:27

El figuerenc Xavier Pascual Bellosta és el
director de Promo Arts Músic, empresa
especialitzada en organitzar festivals com
l'Acústica, l'Strenes o Sons del Món.Ha estat
al capdavant de la seva obligada reconversió en
les Nits de l 'Acústica de Figueres, un nou
format en recintes controlats per complir amb la
lluita contra la Covid-19.

El camí per poder celebrar aquesta versió de
les Nits de l 'Acústica ha estat llarg.
D'entrada era un gran repte i, també, una gran responsabilitat per als qui ens dediquem ara mateix al
món de la cultura; assumim riscos que abans eren inimaginables, però la ciutat no es podia quedar
sense un dels seus projectes més importants. Hem tingut la sort de tenir un ajuntament determinat
com el de Figueres, i amb aquesta determinació, sumada a la nostra, hem vist de seguida que valia la
pena adaptar-nos i reinventar-nos. Figueres ha demostrat al món que és segura, aconseguint sortir de
l'espiral de comunicació negativa generada per la situació de la pandèmia. Gràcies a fer les Nits
d'Acústica hem generat prop de 200 llocs de treball, en un sector com el de la música en directe, que
està tocat de mort, i que fins i tot se'n planteja un rescat. No haver-ho tirat endavant hauria estat no
assumir la responsabilitat que el destí ens ha posat davant.

De dubtes, segur que no n'han faltat.
Des del 4 de juliol, quan van aparèixer les normes relacionades amb la lluita a la Covid-19, vam veure
què es podria fer i què no es podria fer. Hem hagut de treballar contracorrent, buscant espais a la
ciutat, perquè ja se'ns havia dit que els del centre no els podríem utilitzar, a llocs que no hauríem
imaginat mai que els podríem utilitzar, com ha estat el parc de les Aigües. A partir d'aquí va caldre
trobar un relat de programació, escenaris..., i que tot encaixés amb un festival que no era l'Acústica,
sinó que ha estat una adaptació en temps de Covid.

L'experiència prèvia a Sons del Món de Roses i Strenes de Girona ha estat clau?
Sí, i tant. L'aprenentatge que hem tingut amb Strenes i, sobretot, amb Sons del Món, ens ha portat a dir
que som capaços, ara mateix, de poder organitzar esdeveniments segurs. Sons del Món s'ha posat
com a exemple de cultura segura, i molts programadors i regidors han vingut a veure com aplicàvem
aquestes mesures. De manera espontània hem rebut molts missatges a les xarxes felicitant
l'organització, en tots tres casos, i de com de segur s'havien sentit públic i músics. Ens van relatar
experiències positives de gent que no havia anat enlloc des del confinament, que era dels primers dies
que sortia de casa i que, a partir d'anar als festivals, això els havia ajudat a no tenir tanta por a sortir al
carrer.

Assumeix les crítiques pel fet d'haver celebrat aquesta versió de l 'Acústica i que els
concerts hagin estat de pagament?
Hem hagut de fer un canvi de model per poder-nos adaptar a la pandèmia, passant d'un model on tot
era gratuït a un model on tot ha estat de pagament, entenc perfectament que el públic es pugui queixar.
Hem intentat que els preus de les entrades fossin assumibles, i el millor indicador que el nou model
no només ha interessat, sinó que ha agradat, és que s'han venut el 95% de les localitats disponibles.
És impossible agradar sempre a tothom. El que no ajuda en aquests moments tan complexos és
l'intent d'algunes persones amb interessos personals d'intentar crear un relat contrari al festival, fent
veure que és el pensament de molts, quan en realitat no és així, fins i tot utilitzant dades manipulades
per tal de da-nyar la nostra imatge i reforçar el seu argumentari. Tampoc no ha estat agradable que
persones que no han anat a cap concert, ni han pogut comprovar les mesures de seguretat que ha
aplicat el sector, ens acusin de provocar possibles rebrots a la ciutat. Fins i tot manipulant fotografies
per demostrar que anar a un concert és perillós.

Van ajustar prou els preus?
Després de la mala experiència amb la revetlla de Sant Pere, on molt públic va agafar entrades i
després no hi anava, deixant els aforaments en alguna sessió amb la meïtat de seients buits tot i estar
plens, vam tenir clar en una de les primeres reunions amb l'Ajuntament que, encara que fos poc, s'havia
de fer pagar per garantir que la gent anés als concerts i no fer un esforç descomunal per acabar tenint
els concerts buits. Dels catorze espectacles, deu han tingut un cost de sis euros i la resta han tingut
uns preus d'entrada entre el 30% i el 50% més econòmic que en qualsevol altre festival de l'entorn. Els
preus de les entrades han estat tan baixos que la recaptació provinent de ticketing només ajuda a
suportar el 20% dels costos. Sense la resta de suports hauria estat impossible tenir una programació
farcida de grups de primera línia.

El nou emplaçament del parc de les Aigües ha estat ocasional o té futur?
Ara mateix s'obre una època de reflexió. L'Acústica del 2019 va ser un èxit total de públic, però
segurament n'hi havia massa; no vam voler dir ni xifres d'assistència, qualsevol expectativa es va
superar. Fins i tot l'informe del cap de seguretat del projecte deia que si no convertim la Rambla en un
espai amb control d'aforament, no la podem seguir utilitzant. Possiblement vam tocar sostre. El parc
de les Aigües ha estat una agradable sorpresa, i per què no, podria ser un bon emplaçament, i tant. El
que preocupa ara és en quin moment podrem tornar a fer les coses com abans, en quin moment
podrem deixar la mascareta, en quin moment podrem tornar a ajuntar-nos milers de persones, saltant i
ballant sense por al contagi. La temporalitat d'aquest moment serà clau per decidir què podem i què
no podem dur a terme l'any vinent.

Més informació

Xavi Pascual: «Aquesta edició de Sons del Món serà la més segura de totes».

El Festival Sons del Món de Roses extrema les mesures de seguretat.

L'Acústica de Figueres desvetlla la programació de l'edició d'enguany.
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Figueres

«Les Nits de l'Acústica han
generat prop de 200 llocs de
treball en un sector que està tocat
de mort»
El promotor Xavi Pascual afirma que «el Parc de les Aigües de Figueres ha estat una
sorpresa molt agradable, en tots els sentits»

SANTI COLL  31.08.2020 | 19:27

El figuerenc Xavier Pascual Bellosta és el
director de Promo Arts Músic, empresa
especialitzada en organitzar festivals com
l'Acústica, l'Strenes o Sons del Món.Ha estat
al capdavant de la seva obligada reconversió en
les Nits de l 'Acústica de Figueres, un nou
format en recintes controlats per complir amb la
lluita contra la Covid-19.

El camí per poder celebrar aquesta versió de
les Nits de l 'Acústica ha estat llarg.
D'entrada era un gran repte i, també, una gran responsabilitat per als qui ens dediquem ara mateix al
món de la cultura; assumim riscos que abans eren inimaginables, però la ciutat no es podia quedar
sense un dels seus projectes més importants. Hem tingut la sort de tenir un ajuntament determinat
com el de Figueres, i amb aquesta determinació, sumada a la nostra, hem vist de seguida que valia la
pena adaptar-nos i reinventar-nos. Figueres ha demostrat al món que és segura, aconseguint sortir de
l'espiral de comunicació negativa generada per la situació de la pandèmia. Gràcies a fer les Nits
d'Acústica hem generat prop de 200 llocs de treball, en un sector com el de la música en directe, que
està tocat de mort, i que fins i tot se'n planteja un rescat. No haver-ho tirat endavant hauria estat no
assumir la responsabilitat que el destí ens ha posat davant.

De dubtes, segur que no n'han faltat.
Des del 4 de juliol, quan van aparèixer les normes relacionades amb la lluita a la Covid-19, vam veure
què es podria fer i què no es podria fer. Hem hagut de treballar contracorrent, buscant espais a la
ciutat, perquè ja se'ns havia dit que els del centre no els podríem utilitzar, a llocs que no hauríem
imaginat mai que els podríem utilitzar, com ha estat el parc de les Aigües. A partir d'aquí va caldre
trobar un relat de programació, escenaris..., i que tot encaixés amb un festival que no era l'Acústica,
sinó que ha estat una adaptació en temps de Covid.

L'experiència prèvia a Sons del Món de Roses i Strenes de Girona ha estat clau?
Sí, i tant. L'aprenentatge que hem tingut amb Strenes i, sobretot, amb Sons del Món, ens ha portat a dir
que som capaços, ara mateix, de poder organitzar esdeveniments segurs. Sons del Món s'ha posat
com a exemple de cultura segura, i molts programadors i regidors han vingut a veure com aplicàvem
aquestes mesures. De manera espontània hem rebut molts missatges a les xarxes felicitant
l'organització, en tots tres casos, i de com de segur s'havien sentit públic i músics. Ens van relatar
experiències positives de gent que no havia anat enlloc des del confinament, que era dels primers dies
que sortia de casa i que, a partir d'anar als festivals, això els havia ajudat a no tenir tanta por a sortir al
carrer.

Assumeix les crítiques pel fet d'haver celebrat aquesta versió de l 'Acústica i que els
concerts hagin estat de pagament?
Hem hagut de fer un canvi de model per poder-nos adaptar a la pandèmia, passant d'un model on tot
era gratuït a un model on tot ha estat de pagament, entenc perfectament que el públic es pugui queixar.
Hem intentat que els preus de les entrades fossin assumibles, i el millor indicador que el nou model
no només ha interessat, sinó que ha agradat, és que s'han venut el 95% de les localitats disponibles.
És impossible agradar sempre a tothom. El que no ajuda en aquests moments tan complexos és
l'intent d'algunes persones amb interessos personals d'intentar crear un relat contrari al festival, fent
veure que és el pensament de molts, quan en realitat no és així, fins i tot utilitzant dades manipulades
per tal de da-nyar la nostra imatge i reforçar el seu argumentari. Tampoc no ha estat agradable que
persones que no han anat a cap concert, ni han pogut comprovar les mesures de seguretat que ha
aplicat el sector, ens acusin de provocar possibles rebrots a la ciutat. Fins i tot manipulant fotografies
per demostrar que anar a un concert és perillós.

Van ajustar prou els preus?
Després de la mala experiència amb la revetlla de Sant Pere, on molt públic va agafar entrades i
després no hi anava, deixant els aforaments en alguna sessió amb la meïtat de seients buits tot i estar
plens, vam tenir clar en una de les primeres reunions amb l'Ajuntament que, encara que fos poc, s'havia
de fer pagar per garantir que la gent anés als concerts i no fer un esforç descomunal per acabar tenint
els concerts buits. Dels catorze espectacles, deu han tingut un cost de sis euros i la resta han tingut
uns preus d'entrada entre el 30% i el 50% més econòmic que en qualsevol altre festival de l'entorn. Els
preus de les entrades han estat tan baixos que la recaptació provinent de ticketing només ajuda a
suportar el 20% dels costos. Sense la resta de suports hauria estat impossible tenir una programació
farcida de grups de primera línia.

El nou emplaçament del parc de les Aigües ha estat ocasional o té futur?
Ara mateix s'obre una època de reflexió. L'Acústica del 2019 va ser un èxit total de públic, però
segurament n'hi havia massa; no vam voler dir ni xifres d'assistència, qualsevol expectativa es va
superar. Fins i tot l'informe del cap de seguretat del projecte deia que si no convertim la Rambla en un
espai amb control d'aforament, no la podem seguir utilitzant. Possiblement vam tocar sostre. El parc
de les Aigües ha estat una agradable sorpresa, i per què no, podria ser un bon emplaçament, i tant. El
que preocupa ara és en quin moment podrem tornar a fer les coses com abans, en quin moment
podrem deixar la mascareta, en quin moment podrem tornar a ajuntar-nos milers de persones, saltant i
ballant sense por al contagi. La temporalitat d'aquest moment serà clau per decidir què podem i què
no podem dur a terme l'any vinent.

Més informació

Xavi Pascual: «Aquesta edició de Sons del Món serà la més segura de totes».

El Festival Sons del Món de Roses extrema les mesures de seguretat.

L'Acústica de Figueres desvetlla la programació de l'edició d'enguany.
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L'executiva local del PDeCAT de
Roses també es dona de baixa
L'alcaldessa del municipi, Montse Mindan, i la resta de membres signen el comunicat
de dimissió

EMPORDA.INFO  01.09.2020 | 12:12

El PDeCAT continua amb el degoteig de baixes
des que va saltar la polèmica amb JxCat i que
també ha arribat a la comarca. Ahir anunciàvem
com Ferran Roquer, alcalde de Borrassà i Diputat
al Parlament; Sònia Martínez, alcaldessa de la
Jonquera i Presidenta del Consell Comarcal de
l'Alt Empordà; i la resta de membres de
l'Executiva comarcal del partit, dimitien en
bloc i trencaven el carnet del partit.

Ara s'hi suma l'Executiva local de Roses,
encapçalada per Lluís Espada i de la qual formen
part dotze militants més: Jordi Alcaide Pairet;
Pere Juanola González; Albert Jurado; Josep Maria Masblanch Ponce; Laia Pau Guitart;
Carles Pàramo Ponsetí; Xavi Rom Fontacaba; Esther Segura Paredes; Sílvia Ripoll Cayuela;
Juan Manuel Fernández Martínez; Marc Danés Zurdo; i l'alcaldessa del municipi, Montse
Mindan. Tots ells han emès el mateix comunicat que els seus companys comarcals, denunciant "la
deriva que està prenent el partit" i manifestant la "confiança i fidelitat en el lideratge del president
Puigdemont", qui va anunciar ahir que també marxava del partit.

Notícies relacionades

Ferran Roquer, Sònia Martínez i tota l'executiva comarcal del PDeCAT, marxen del partit.  Comarca
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Alt Empordà

La Covid redueix el
nombre manters però no
la tensió per aquest
fenomen il·legal



L’oposició del PSC i Cs es posa les mans al cap perquè els venedors

il·legals incompleixen les mesures sanitàries

Roses encara la recta final d’aquest estiu atípic amb nous episodis per la

problemàtica ja coneguda del top manta. Enguany, el context i les mesures

establertes no han aturat la presència de venedors ambulants il·legals al

passeig de Santa Margarida, però sí que s’ha reduït el nombre respecte

d’altres anys.

El regidor de Seguretat de Roses, Joan Plana, explicava en el ple municipal

de la setmana passada que «hem passat de 500 manters a 150». Tot i això,

en els espais que han quedat lliures s’hi estan posant les anomenades

«treneres», una activitat que també preocupa l’Ajuntament per la proximitat

física amb el client a qui es pentina. Aquests detalls van sorgir per les

pressions que els portaveus del PSC, Olga Simarro, i de Cs, José Manuel

Álvarez, van exercir sobre l’equip de govern. Els van expressar durament la

seva preocupació per l’incompliment per part dels manters de les mesures

antiCovid. L’alcaldessa, Montse Mindan, va afirmar que «els manters ja

saben les mesures que hi ha» i justificava que «la competència és dels

Mossos». Per la seva banda, Joan Plana afegia que el col·lectiu està fent

una activitat il·legal que incompleix un munt de normes. Amb tot, va afegir:

«Nosaltres aboquem tots els nostres recursos a aturar aquest fenomen».

En un post a les xarxes socials, Plana també especificava quina és la lluita

que tots els governs municipals de diferents colors han estat fent contra el

top manta durant els darrers 10 anys. Plana va repassar les darreres

estratègies, com ara el decomís, l’any passat, de 19.000 articles falsificats

enfront dels 4.000 del 2018. El regidor de Seguretat també feia una crida

perquè els Mossos «no es desentenguin» d’aquest problema. A la vegada,

criticava a qui «s’entrega en cos i ànima a atiar la crispació […] canalitzant

totes les recriminacions cap a l’Ajuntament, que és l’única administració

que està cent per cent compromesa amb aquest tema».

COMERCIANTS. L’Associació de Comerciants de Santa Margarida fa

protestes diàries contra la presència dels manters. Recullen firmes al

passeig per pressionar les administracions, i en especial l’Ajuntament. En

temps difícils, el top manta els afegeix encara més pèrdues en els seus

negocis legals. A tot això s’hi sumen enfrontaments amb els manters. La

setmana passada un grup va voler agredir l’amo d’un bar en confondre’l

amb el president de l’Associació de Comerciants de Santa Margarida,

Ricardo Moraes. L’amenaçat va resultar ser el seu germà bessó. Per sort,

la policia estava avisada i es van evitar enfrontaments.

‘SEMPRE ROSES, COMERÇ TOT L’ANY’. Amb l’objectiu de promoure

l’activació del comerç rosinc al llarg de tot l’any, l’Ajuntament impulsa una

campanya, que compta amb el suport dels empresaris del sector. La

iniciativa, sota el lema «Sempre Roses, comerç tot l’any», inclourà diferents

accions per incentivar que el públic local es quedi a comprar a Roses. Es

preveu promoure una digitalització dels negocis i les compres en línia; la

creació d’un marketplace rosinc i campanyes comercials. Entre els eixos

centrals d’aquesta campanya es buscarà també una acurada difusió dels

productes i els serveis que ofereix la població. Es busca transmetre a la

ciutadania la importància del comerç per la vida del municipi.
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ETIQUETES Alt Empordà roses Top Manta

 

Alt Empordà

La Covid redueix el
nombre manters però no
la tensió per aquest
fenomen il·legal



L’oposició del PSC i Cs es posa les mans al cap perquè els venedors

il·legals incompleixen les mesures sanitàries

Roses encara la recta final d’aquest estiu atípic amb nous episodis per la

problemàtica ja coneguda del top manta. Enguany, el context i les mesures

establertes no han aturat la presència de venedors ambulants il·legals al

passeig de Santa Margarida, però sí que s’ha reduït el nombre respecte

d’altres anys.

El regidor de Seguretat de Roses, Joan Plana, explicava en el ple municipal

de la setmana passada que «hem passat de 500 manters a 150». Tot i això,

en els espais que han quedat lliures s’hi estan posant les anomenades

«treneres», una activitat que també preocupa l’Ajuntament per la proximitat

física amb el client a qui es pentina. Aquests detalls van sorgir per les

pressions que els portaveus del PSC, Olga Simarro, i de Cs, José Manuel

Álvarez, van exercir sobre l’equip de govern. Els van expressar durament la

seva preocupació per l’incompliment per part dels manters de les mesures

antiCovid. L’alcaldessa, Montse Mindan, va afirmar que «els manters ja

saben les mesures que hi ha» i justificava que «la competència és dels

Mossos». Per la seva banda, Joan Plana afegia que el col·lectiu està fent

una activitat il·legal que incompleix un munt de normes. Amb tot, va afegir:

«Nosaltres aboquem tots els nostres recursos a aturar aquest fenomen».

En un post a les xarxes socials, Plana també especificava quina és la lluita

que tots els governs municipals de diferents colors han estat fent contra el

top manta durant els darrers 10 anys. Plana va repassar les darreres

estratègies, com ara el decomís, l’any passat, de 19.000 articles falsificats

enfront dels 4.000 del 2018. El regidor de Seguretat també feia una crida

perquè els Mossos «no es desentenguin» d’aquest problema. A la vegada,

criticava a qui «s’entrega en cos i ànima a atiar la crispació […] canalitzant

totes les recriminacions cap a l’Ajuntament, que és l’única administració

que està cent per cent compromesa amb aquest tema».

COMERCIANTS. L’Associació de Comerciants de Santa Margarida fa

protestes diàries contra la presència dels manters. Recullen firmes al

passeig per pressionar les administracions, i en especial l’Ajuntament. En

temps difícils, el top manta els afegeix encara més pèrdues en els seus

negocis legals. A tot això s’hi sumen enfrontaments amb els manters. La

setmana passada un grup va voler agredir l’amo d’un bar en confondre’l

amb el president de l’Associació de Comerciants de Santa Margarida,

Ricardo Moraes. L’amenaçat va resultar ser el seu germà bessó. Per sort,

la policia estava avisada i es van evitar enfrontaments.

‘SEMPRE ROSES, COMERÇ TOT L’ANY’. Amb l’objectiu de promoure

l’activació del comerç rosinc al llarg de tot l’any, l’Ajuntament impulsa una

campanya, que compta amb el suport dels empresaris del sector. La

iniciativa, sota el lema «Sempre Roses, comerç tot l’any», inclourà diferents

accions per incentivar que el públic local es quedi a comprar a Roses. Es

preveu promoure una digitalització dels negocis i les compres en línia; la

creació d’un marketplace rosinc i campanyes comercials. Entre els eixos

centrals d’aquesta campanya es buscarà també una acurada difusió dels

productes i els serveis que ofereix la població. Es busca transmetre a la

ciutadania la importància del comerç per la vida del municipi.

Per Gemma Visa  - 1 Setembre, 2020  0

 Compartir a Facebook Compartir a Twitter

WhatsApp

‘Botellón’ i 50 aïllaments preventius Roses substitueix els contenidors de

residus pels de rebuig

Portbou acorda la reparació del

campanar de Santa Maria

Articles relacionats Més de l'autor



Comentar...

 Advertisement 

Avís Legal

© 2016 Noves Edicions Altempordaneses S.L.U. Av. Salvador Dalí, 62 Baixos 4 - 17600 Figueres Tel. 972 505 958 - Fax 972 500 666 Diseny web per Dinatur

  

INICI EL TEMA FIGUERES ALT EMPORDÀ ECONOMIA CULTURA GENT ESPORTS IDEES L’ENTREVISTA HEMEROTECA GALERIA AGENDA CONTACTE SERVEIS 

Dimecres, 2 Setembre 2020    Subscriptors

01/09/2020   La Covid redueix el nombre manters però no la tensió per aquest fenomen illegal
Superfície:100% Audiència:3267 Valoració:219€ 

http://www.horanova.cat/la-covid-redueix-el-nombre-manters-pero-no-la-tensio-per-aquest-fenomen-illegal/



999

ETIQUETES editorial r oses Top Manta

 

Editorial

Una suma de problemes



La situació atípica d’aquest estiu no ha frenat el conflicte del top manta a

Roses, que ja fa 10 anys que s’arrossega. Aquest any, menys manters que

altres temporades, però una preocupació afegida. Dins de la il·legalitat de

l’activitat i del producte en si s’hi han afegit altres coses, com el no

compliment de les mesures sanitàries i de seguretat. Molts venedors no

porten mascareta i les distàncies no es respecten ni de bon tros.

L’Ajuntament de Roses ja fa temps que demana ajuda per aturar el

fenomen. La pregunta és si les altres administracions i els legisladors fan el

que se’ls demana de fa anys. Seriosament, s’hauria d’abordar d’una vegada

aquest problema social i econòmic, que aquest any ha sumat un altra cara.

La dels riscos sanitaris per la situació de la Covid19. n
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ETIQUETES Alt Empordà equipaments roses

 

Alt Empordà

Aquest setembre la piscina
de Roses restarà oberta



No es farà l’aturada tècnica que anualment es du a terme els primers

dies de setembre, ja que les millores ja es van fer

L’Ajuntament de Roses fa, cada estiu, fa una aturada al servei de piscina

per condicionar les instal·lacions. Enguany, no es farà l’aturada tècnica que

anualment porta a terme entre els dies 1 i 10 de setembre i, per tant, la

instal·lació restarà oberta tot el mes amb els horaris habituals.

Aquest setembre no serà necessari el tancament que es fa habitualment

cada mes de setembre per realitzar treballs de manteniment correctiu i

preventiu que exigeix la normativa per a piscines públiques, ja que aquests

es van dur a terme aprofitant el període de tancament forçat per la Covid

19.

APARCAMENT. També durant el setembre, els aparcaments i els

accessos exteriors a l’equipament s’adaptaran amb motiu de les obres

d’instal·lació de la xarxa de calor amb biomassa que s’estan executant.
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ETIQUETES Alt Empordà roses serve is

 

Alt Empordà

Roses substitueix els
contenidors de residus
pels de rebuig



L’actuació forma part del nou contracte de Servei de recollida i

transport de residus sòlids urbans i deixalleria municipal

Roses ha començat a substituir prop de 450 contenidors de rebuig.

Aquesta actuació respon al nou contracte del Servei de recollida i transport

dels residus sòlids urbans, neteja viària i de platges i gestió de la deixalleria

municipal subscrit entre l’Ajuntament de Roses i l’empresa FCC Medio

Ambiente SA, vigent des del març, i continuarà amb la renovació de tota la

xarxa de contenidors de la població, amb un total de 1.475 unitats noves. El

projecte de renovació ha començat amb els contenidors que són els

corresponents a la fracció resta o de rebuig, és a dir, els de color verd fosc

existents fins ara. Els nous contenidors són de color gris, tenen una

capacitat de 1.100 litres i disposen de tapa corbada amb sobreportella i

càrrega posterior. També se subministraran bujols als establiments

comercials, uns contenidors de menor dimensió, aptes per al servei porta a

porta.
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ETIQUETES espor ts Futbol Platja roses

 

Esports

Els rosincs Dani Haro i Suli
Batis viatgen a Portugal
per disputar la Champions



L’EurowinnerS es disputarà durant el mes de setembre a Natzarè, a

Portugal

Que el futbol platja practicat a Roses s’està convertint en un autèntic

referent ho evidencien fets com la selecció de dos jugadors del Roses

Platja, Dani Haro i Sulaiman Suli Batis, per disputar la pròxima edició de la

Copa d’Europa que es jugarà a Portugal, concretament a la ciutat de

Natzarè, a partir del 8 de setembre. Això sí, defensaran camisetes diferents.

Haro, director de l’Escola de Futbol Roses Platja, vestirà els colors de

l’equip romanès ACS West Deva, que prové de la ciutat Deva, a

Transilvània, mentre que Bates jugarà amb el Natzarens portuguès. Aquest

darrer cas és especialment rellevant, tenint en compte que es tracta de la

primera vegada que un jugador format a l’escola del club empordanès ha

estat convidat a participar en una competició d’índole internacional.

En total, Haro i Batis estaran un mes a la ciutat portuguesa, un temps en el

qual també jugaran a la màxima categoria del país defensant, en aquesta

ocasió tots dos, la samarreta del Natzarens.
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Més notícies

Portada Roses Festa Major Comarca Girona Carnaval Opinió Contacta 

Dimiteix en bloc de l’Executiva Local de
Roses del PDeCAT
 01/09/2020

Tots els membres de L’Executiva Local de Roses del PDeCAT, encapçalada
per Lluís Espada, han decidit de manera unànime donar-se de baixa com
associats del Partit Demòcrata

En un comunicat fet públic per l’Executiva Local de Roses del Partit
Demòcrata Europeu Català (PDeCAT), els seus membres anuncien que
dimiteixen en bloc arran arran de la demanda interposada pels
exconvergents per presumpta apropiació de la marca JxCat registrada per
l’expresident Carles Puigdemont.

Comunicat de l’Executiva Local de Roses del Partit Demòcrata Europeu
Català (PDeCAT):

Per acord unànime de l’Executiu Local de Roses del Partit Demòcrata,
dimitim com a Executiva Local i ens donem de baixa com a associats del
Partit Demòcrata pels següents motius:

Veient la deriva que està prenent el partit, que no respecta els acords
presos en la darrera Assemblea Nacional i en el Consell Nacional
celebrat el desembre del 2019, que van establir “transitar cap a Junts
per Catalunya”.

La decisió del Partit Demòcrata de portar als Tribunals a Junts pel
control de les sigles. Ens sembla intolerable posar els tribunals per
davant del diàleg. En cap moment els membres d’aquesta executiva,
en qualitat d’associats i associades n’hem estat consultats ni
informats. Creiem que en un partit polític democràtic els seus
membres han de ser partícips de les seves decisions i, sobretot, quan
són tan especials i delicades com aquesta.

El projecte polític de Junts per Catalunya aposta per la suma de
persones de diferent procedència política i professional per aconseguir
l’objectiu de la independència de Catalunya i treballar pel benestar, el
progrés i la llibertat dels catalans i les catalanes. Creiem fermament
que Junts per Catalunya és el millor instrument per aconseguir-ho i
seguir avançant cap a la independència del país

Per tot això, hem decidit, primer comunicar aquesta decisió a tots els
associats i associades de Roses i posteriorment notificar de forma immediata
al Partit Demòcrata la nostra dimissió com a executiva local i la baixa com a
associats i associades.

És una decisió llargament meditada que prenem per coherència amb el
projecte polític amb què ens vam comprometre i per confiança i fidelitat en
el lideratge del president Puigdemont. Els membres d’aquesta executiva
seguiran treballant per Roses, per Catalunya i la seva gent.

L’Executiva Local de Roses del Partit Demòcrata

Lluís Espada Cantó – President Local

Jordi Alcaide Pairet

Pere Juanola González

Albert Jurado

Josep Maria Masblanch Ponce

Laia Pau Guitart

Carles Pàramo Ponsetí

Xavi Rom Fontacaba

Esther Segura Paredes

Montse Mindan Cortada

Sílvia Ripoll Cayuela

Juan Manuel Fernández Martínez

Marc Danés Zurdo

Tags: A Roses, Alt Empordà, Badia de Roses, Cap de Creus, Catalunya, Costa Brava, Dimissió en
bloc, Empordà, Executival Local, Girona, Junts per Catalunya, Jxcat, Partit Demòcrata de
Catalunya, PDeCat, PDeCAT de Roses, Roses, Vila de Roses
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Tots els membres de L’Executiva Local de Roses del PDeCAT, encapçalada
per Lluís Espada, han decidit de manera unànime donar-se de baixa com
associats del Partit Demòcrata

En un comunicat fet públic per l’Executiva Local de Roses del Partit
Demòcrata Europeu Català (PDeCAT), els seus membres anuncien que
dimiteixen en bloc arran arran de la demanda interposada pels
exconvergents per presumpta apropiació de la marca JxCat registrada per
l’expresident Carles Puigdemont.

Comunicat de l’Executiva Local de Roses del Partit Demòcrata Europeu
Català (PDeCAT):

Per acord unànime de l’Executiu Local de Roses del Partit Demòcrata,
dimitim com a Executiva Local i ens donem de baixa com a associats del
Partit Demòcrata pels següents motius:

Veient la deriva que està prenent el partit, que no respecta els acords
presos en la darrera Assemblea Nacional i en el Consell Nacional
celebrat el desembre del 2019, que van establir “transitar cap a Junts
per Catalunya”.

La decisió del Partit Demòcrata de portar als Tribunals a Junts pel
control de les sigles. Ens sembla intolerable posar els tribunals per
davant del diàleg. En cap moment els membres d’aquesta executiva,
en qualitat d’associats i associades n’hem estat consultats ni
informats. Creiem que en un partit polític democràtic els seus
membres han de ser partícips de les seves decisions i, sobretot, quan
són tan especials i delicades com aquesta.

El projecte polític de Junts per Catalunya aposta per la suma de
persones de diferent procedència política i professional per aconseguir
l’objectiu de la independència de Catalunya i treballar pel benestar, el
progrés i la llibertat dels catalans i les catalanes. Creiem fermament
que Junts per Catalunya és el millor instrument per aconseguir-ho i
seguir avançant cap a la independència del país

Per tot això, hem decidit, primer comunicar aquesta decisió a tots els
associats i associades de Roses i posteriorment notificar de forma immediata
al Partit Demòcrata la nostra dimissió com a executiva local i la baixa com a
associats i associades.

És una decisió llargament meditada que prenem per coherència amb el
projecte polític amb què ens vam comprometre i per confiança i fidelitat en
el lideratge del president Puigdemont. Els membres d’aquesta executiva
seguiran treballant per Roses, per Catalunya i la seva gent.

L’Executiva Local de Roses del Partit Demòcrata

Lluís Espada Cantó – President Local

Jordi Alcaide Pairet

Pere Juanola González

Albert Jurado

Josep Maria Masblanch Ponce

Laia Pau Guitart

Carles Pàramo Ponsetí

Xavi Rom Fontacaba

Esther Segura Paredes

Montse Mindan Cortada

Sílvia Ripoll Cayuela

Juan Manuel Fernández Martínez

Marc Danés Zurdo
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